
K o n t r o l n í    v ý b o r  
Zastupitelstva hl. m. Prahy 
  
 
                           Z Á P I S   č. 04/2012 

z  jednání  kontrolního výboru  Zastupitelstva hl. m. Prahy,  které se uskutečnilo 
 dne 18.4.2012 

 
Přítomni:    Petr Dolínek, JUDr. Lubomír Ledl, JUDr. Monika  Krobová Hášová,   
                   MUDr. Iveta Borská, Ing. Michal Štěpán,  
Omluven : Mgr. Jan Kalousek, Ing. Vladimír Schmalz, Pavel Hurda 
                     
 /presenční listina  připojena k originálu zápisu/   
 
Program: 
1)  Zápis z jednání kontrolního výboru ZHMP č. 03/2012 – schválení 
 
2/  Stížnost a námitka představitelů občanského sdružení Ius Naturalis  proti  Aktualizaci 
     2011 Generelu územního rozvoje Botanické  zahrady  (uzavření cesty  Havránka, umístění   
     skleníku, začlenění soukromých  pozemků do areálu) 
      - přizvaní : radní JUDr. Chudomelová 
                        zástupci OS Ius Naturalis 
 
3/  Informace o plnění usnesení Rady HMP č. 1705 a  předložení vyúčtování právních  
     služeb AK Jansta Kostka v souvislosti s kauzou vyhořelého křídla Průmyslového  
     paláce (podklady vyžádány od ředitele MHMP) 
 
4/  Čerpání finančních prostředků na externí právní služby odbory MHMP za období 
     2. pololetí 2011 (podklady zpracované LEG MHMP – elektronicky) 
                 
5/   Návrh na rozhodnutí zadavatele o výběru nejvhodnější nabídky na veřejnou zakázku 
      na „Poskytování základní a rozšířené podpory programového vybavení SKC“  
 
6/   Zpráva o výsledcích finančních kontrol  v  hl. m. Praze za rok 2011 
            
7/   Informace o stavu doručených a vyřízených stížností a petic  
 
8/   Různé a diskuse 
                       
               
Zasedání kontrolního výboru ZHMP řídil místopředseda Petr Dolínek. Ověřovatelem zápisu 
byl ustanoven JUDr.Ledl. Zasedání bylo zahájeno ve 13.00 hod., zvukový záznam je uložen u 
místopředsedy a tajemnice výboru. 
Před schválením programu zasedání předložil místopředseda Dolínek návrh na doplnění  
programu o bod týkající se podnětu, který zaslali představitelé firmy Linet v souvislosti s 
„průběhem zadávacího řízení pro zadání veřejné zakázky na Dodávku interiérového vybavení 
pro domov seniorů Za Kajetánkou v Praze 6 – podnět ke zrušení řízení“. Návrh byl schválen 
(hlasování 5-0-0) a podnět Linetu zařazen jako bod 1 b). 
 
Ad 1 a/  Zápis z jednání kontrolního výboru ZHMP č. 03/2012 – schválení 
K zápisu 03/2012 nebyla vznesena doplňující připomínka a zápis byl schválen 
(hlasování : 5– 0 – 0). 
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Ad 1 b) Podnět firmy Linet v souvislosti s „průběhem zadávacího řízení pro zadání veřejné 
zakázky na Dodávku interiérového vybavení pro domov seniorů Za Kajetánkou v Praze 6 – 
podnět ke zrušení řízení“. 
Na zasedání kontrolního výboru byl přizván zástupce ředitele odboru SVM MHMP Mgr. Petr 
Svoboda, vedoucí investičního oddělení, který zodpověděl dotazy členů výboru. Zdůraznil, že 
soutěž byla ukončena, ale pro nedostatek finančních prostředků bylo předložení předkladu – 
Tisku na jednání Rady HMP přesunuto do r. 2012. 
Návrh usnesení : 
č.01/04/2012 
ukládá se místopředsedovi výboru 
1. vyžádat si od ředitelky odboru LEG MHMP stanovisko, zda byl postup odboru SVM MHMP 
při zadání a průběhu zadávacího řízení v souladu s příslušnými právními předpisy 
2. vyžádat si od ředitele odboru SVM MHMP vyjádření k obsahu podnětu firmy Linet, včetně 
předložení všech souvisejících podkladů 
3. informovat písemně představitele firmy Linet o dosavadním průběhu přešetření jejich 
podnětu 
 (hlasování : 5– 0 – 0). 
 
Ad 2/  Stížnost a námitka představitelů občanského sdružení Ius Naturalis  proti  Aktualizaci 
2011 Generelu územního rozvoje Botanické  zahrady  (uzavření cesty  Havránka, umístění   
skleníku, začlenění soukromých  pozemků do areálu) 
 
V úvodním slově místopředseda zrekapituloval výsledky projednání petice občanů ve věci 
„průchodnosti Botanické zahrady“ v květnu minulého roku na zasedání ZHMP. Usnesením 
ZHMP č. 7/47 bylo uloženo tehdejšímu náměstkovi Kabickému, aby zajistil aktualizaci 
Generelu PBZ, včetně projednání a MČ Praha 7 a 8 a projednání s veřejností formou semináře 
tak, aby byly chráněny zájmy hl.m. Prahy. Kompetence pana náměstka a gesce oblasti volného 
času nyní náleží paní radní JUDr. Chudomelové. Paní radní se ve svém vystoupení zaměřila 
na problematiku projednání aktualizace Generelu, navrhla vytvoření společné pracovní 
skupiny, která by se zabývala nejenom odbornou stránkou věci, ale které by garantovala 
i projednání oprávněných námitek a požadavků zainteresovaných občanských sdružení  
a soukromých vlastníků pozemků, které sousedí s lokalitou PBZ. 
Představitelé občanského sdružení a zástupce majitelů sousedních nemovitostí JUDr. Čadská 
a p. Schovánek  negativně hodnotili přístup současného vedení PBZ při řešení sporných 
otázek (osočování na webových stránkách PBZ) a zkreslování některých údajů (odůvodnění 
zazimování ohrožených druhů rostlin v nově navrženém skleníku a jeho nevhodné umístění). 
Poukázali na probíhající soudní spory, které iniciovali vlastníci sousedních nemovitostí, aby 
nedocházelo k omezování jejich vlastnických práv.  
V následující diskusi byla projednávána problematika: 
- zachování historické cesty a její přístupnost pro veřejnost, 
- svěření cesty do správy TSK, 
- vybudování spojovacího můstku přes zahradu, 
-  mimosoudní řešení sporů projednat s nově zvoleným ředitelem. 
Návrh usnesení : 
č.02/04/2012 
kontrolní výbor ZHMP 
I. bere  na vědomí 
že úkoly obsažené v usnesení ZHMP 7/47 byly splněny 
II. žádá radní JUDr. Chudomelovou 
zvážit ustanovení pracovní skupiny s cílem sjednotit zájmy PBZ s požadavky občanských 
sdružení a občanů, kteří vlastní nemovitosti v její blízkosti 
(hlasování : 5– 0 – 0). 
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Ad 3/  Informace o plnění usnesení Rady HMP č. 1705 a  předložení vyúčtování právních  
služeb AK Jansta Kostka v souvislosti s kauzou vyhořelého křídla Průmyslového paláce  
Místopředseda p. Dolínek konstatoval, že zpracoval a členům výboru předložil informativní 
přehled ve věci žaloby HMP proti společnosti Incheba Praha s.r.o.Další vyžádané podklady 
mu nebyly předloženy, proto se opakovaně obrátí na ředitele MHMP, aby prostřednictvím 
odborů LEG a SVM zajistil sumarizaci požadovaných podkladů.  
Ohledně problematiky pojištění objektů, které jsou ve vlastnictví HPM konstatoval, že tuto 
otázku bude řešit na svém zasedání  výbor ZHMP pro hospodářskou politiku. 
Návrh usnesení : 
č.03/04/2012 
kontrolní výbor ZHMP ukládá místopředsedovi,  
vyžádat si prostřednictvím ředitele MHMP  vyúčtování právních služeb AK Jansta Kostka a 
text žaloby  od odboru LEG MHMP 
(hlasování : 5– 0 – 0). 
 
Ad 4/  Čerpání finančních prostředků na externí právní služby odbory MHMP za období 
2. pololetí 2011 (podklady zpracované LEG MHMP – elektronicky) 
Členové výboru v diskusi vyslovili požadavek na předložení podkladů týkajících se finančních 
částek, které byly čerpány na právní služby prostřednictvím  správcovských firem. 
Návrh usnesení : 
č.04/04/2012 
kontrolní výbor ZHMP ukládá místopředsedovi,  
I. vyžádat si od odboru SVM MHMP text mandátních smluv mezi HMP a vybranými 
správcovskými firmami (Acton,Centra,Liga servis, PMC Facility, Solid,TCP  a  VAS) 
II. vyžádat si od odboru LEG MHMP podklady týkající se čerpání finančních prostředků 
prostřednictvím uvedených společností a informaci, jakým způsobem se vrací zpět částky za 
tzv. přísudky 
(hlasování : 5– 0 – 0). 
 
Ad 5/   Návrh na rozhodnutí zadavatele o výběru nejvhodnější nabídky na veřejnou zakázku 
na „Poskytování základní a rozšířené podpory programového vybavení SKC“  
Na zasedání kontrolního výboru byl přizván ředitel odboru INF MHMP RNDr.Teska. Řediteli 
odboru předložil místopředseda své dotazy, týkající se veřejné zakázky. 
 - odůvodnění, proč z původně předpokládané hodnoty zakázky 24 mil je plnění celkem   
   57 mil.+16,5 mil.  
-  zda byl proveden oponentní posudek, kdy a kým, 
-    proč byla smlouva uzavřena na 2 roky, když radní má vyčíslit náklady do 31.7.  2012, 
-    předložení servisní smlouvy INO 40/05/011127/2006 platné do 30.9. 2011 včetně příloh a 

dodatků + fakturace firmě Haguess za podporu do 30.9. 2011, 
-   v čem spočívá 11% úspora nákladů.  
RNDr. Teska ve svém vystoupení reagoval na některé dotazy týkající se ceny zakázky a 
odůvodnění délky výpovědní lhůty. 
Kontrolní výbor vzal ústní informaci ředitele INF MHMP na vědomí (hlasování : 5– 0 – 0) 
s tím, že ředitel INF MHMP si na vznesené dotazy připraví odpovědi a výbor se uvedenou 
problematikou bude zabývat na svém příštím zasedání.  
 
 
Ad 6/   Zpráva o výsledcích finančních kontrol  v  hl. m. Praze za rok 2011 
Zpráva zpracovaná odborem OKC MHMP byla projednána a schválena Radou HMP dne 
3.4.2012 (usn. č. 378).  
Kontrolní výbor vzal Zprávu OKC MHMP na vědomí (hlasování : 5– 0 – 0). 
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Ad 8/   Různé a diskuse 
Ing. Štěpán předložil místopředsedovi svou rezignaci na člena kontrolního výboru ZHMP.  
Za jeho dosavadní práci mu místopředseda výboru i přítomní členové vyslovili poděkování. 
  
Z časových důvodů a vzhledem k následnému odchodu některých členů výboru na zasedání 
jiných orgánů HMP bylo jednání kontrolního výboru předčasně ukončeno ve 14.30 hod. 
Neprojednané body programu budou přeřazeny na příští zasedání. 
 
 
Termín příštího zasedání : 16.5.2012  
 
Zápis zpracovala :  JUDr. Huspeková 
                                tajemnice výboru       
 
              
               JUDr. Lubomír  L e d l                                               Petr  D o l í n e k  
        ověřovatel zápisu                                                      místopředseda výboru                                                                                       


